
PROTOK6L NT XIIV25
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 30.04.2025r. w Miejsko_ Gminnym

O6rodku Kultury w Suraiu.

W Sesii RadYMieiskiei uczestniczvli:
- radni Rady Miejskiej
- sohysi

- Burmistrz Suraza Henryk Lapifski
- Skarbnik Gminy Joanna tr apiriska
- zaproszeni goScie

Lista obecno6ci radnych bior4cych udzial w sesji
lw zalqczeniu/

Radni nieobecni:
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda
Adam Sosnowski

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlai4c e zdarzeniaiperne wypowie&i os6b
uczestniczqcych w sesji Rady Miej skiej w Surazu jest udostgpnione na stronieBiuletynu lnformacji publicznej pod linkiem:
https ://esesj a.tvltransmisj e-z_obrad/ 2r l 3/rada-miej ska-w-surazu.htm

STRESZCZENIE POSIEDZENIA

Pkt.l. otwarcie XrII sesji Rady Miejskiej w suraiu i stwierdzenie
prawomocnoSci obrad.
Przewodricz}ca Rady Miejskiej w Sura2u pani Teresa poniriska otworryla
obrady XIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Na podstawie listy obecno6ci stwierdzila prawomocnoSi obrad.

Pkt.2. Przyjgcie porz4dku obrad.
Pani Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porz4dek obrad:

Proponowan vDo dek obrad:

'l . Otwarcie XIII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu i stwierdzenie
prawomocno6ci obrad.
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2. PrzYjgcie Porz4dku obrad'

s. eroiefrt uchwaly w sPrawie zmiany w bud2ecie gminy na2025r'

+. Proiekt uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy SuraZ na lata2025-2029'

5. Projell uchwaty w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjqcia

frogramu opieki nad nierzqlami bezdomnymi oraz zapobiegatia

bezdomno6ci wtierz4tna terenie Gminy Sura2 w 2025r'

6. Projekt uchwaly w sprawie przyigcia oceny zasob6w pomocy

spolecznej w Gminie Sva2 za rok 2024'

7. Piojektuchwaly w sprawie prryjgciaprogramu oslonowego narok2025

,,Korpus Wsparcia Senior6w w Gminie Surer2"

e. f.ojja uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na wynajgcie lokali

u2YtkowYch.
g.Przedlo2enieinformacjidotyczqcejcorocznejanalizystanugospodarki

odpadamikomunalnymi,zgodniezustaw4zdnia13wrzeSnia1996r.
o utrzymaniu crysto6ci i porzqdku w gminach'

'lO.Sprawozdanie z rcalizacji gminnego programu wspolpracy Grniny

Stra| z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami

prowadzqcymi dzialalnoSi pozytku publicznego za 2024r'

1 f .irzyjgcie protokolu obrad zXII sesji Rady Miejskiej w SurarZu'

1 2. Informacj a Burmi strza Srr t2a z podj gtych dzialah migdry sesj ami'

1 3. Zapytatia i wolne wnioski

14.SprawY r62ne.

ls.Zakohczetrie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Sura2u'

Przewodniczqca Rady Miejskiej zwr6cila sig do zebranych o skladanie uwag do

zaproponowanego porz4dku obrad.

nua"i naay frliejstiel w SuraZu porzqdek obrad prryjqli l3 glosami za'przy 13

osobach obecnych.
lwykaz imiennego glosowania w zal1czeniul

Pkt.3. Projekt uchwaty w sprawie zmiany w budiecie gminy na 2025r'

Skarbnik Gminy Pani Joanna tr apiriska zaponnlaradnych z projektem uchwaly'

Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie'

W ivyniku glosowania frryjgty rottut t: glosami za, przy 13 osobach obecnych'

jako Uchwala Nr XIIV63/2025
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniul

Pkt.4. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory

Finansowej Gminy Surai na lata2025-2029'

Skarbnik Gminy Pani Joanna tr apiriska zapomalaradnych z projektem uchwaty'
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Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 12 glosami za, I osoba sig wstrrymala,
przy 13 osobach obecnych, jako Uchwala Nr 02s
lwykaz imienny glosowania w zal4czeniu/

Pkt.S. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty w sprawie przyjqcia
Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomno5ci zwierzqt na terenie Gminy Surai w 2025r.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w SuraZu Pani Teresa Poniriska stwierdzila, i2
powyhsry projekt uchwaly byl omawiany na spotkaniach komisji.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 13 glosami za, prry 13 osobach obecnych,

ako Uchwala Nr XIIU65/2025
lwykaz imienny glosowania w zalqczentu/

Pkt.6. Projekt uchwaty w sprawie przyjgcia oceny zasob6w pomocy

spolecznej w Gminie Sura2 za rok2024.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w SuraZu Pani Teresa Poniriska stwierdzila, i2

powyhszy projekt uchwaly byl omawiany na spotkaniach komisji.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania prryjgty zostal 13 glosami za, przy 13 osobach obecnych,

ako Uchwala Nr XIIU66/2025

J

J

lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.7. Projekt uchwaly w sprawie prryjgcia programu oslonowego na rok
2025,,Korpus Wsparcia Senior6w w Gminie Surai"
Kierownik Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy Spolecmej w Sura2u Pan Jacek

Piszczatowski zapoznal radnych z projektem uchwaty.
Radny Pan Marek Marciszewski wystqpil do sohys6w z terenu naszej gminy, aby

zrobili rozeznanie w swoich miejscowo6ciach o osobach starsrych, samotnie

zamieszkalych, a by6 moZe potrzebujqcych pomocy. Zaproponowal radny
ewentualnie o zakup dodatkowych opasek, kt6re mog4 uratowad im 2ycie.

Radna Pani Julita Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, przeziakq czg56 roku jest

ofacany abonament i te opaski sq aktywne?
Kierownik MGOPS stwierdzil, i2 sq one aktywne zamtyczaj przez okres
6 miesigcy, ich akryrvacja zaleiry od wysokoSci dotacjiprzyznanej gminie Suraz.

Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, jaki jest kosa miesigczny tego
abonamentu?
Kierownik MGOPS stwierdzil, iz ok. od 1000 zl do 2000 tys. zl za 12 opasek,

kt6re posiada gmina.
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Przewodnicz4ca Rady Pani Teresa Poniriska zaproponowala zwigkszenie
Srodk6w w bud2ecie gminy na ten cel, a zv aszcza w niekt6rych miesi4cach,
kiedy j est wi gksze zagro2enie iry cia, np. w okresie zimowym.
Kierownik MGOPS stwierdzil, i2 cigZko jest stwierdzi6 w kt6rych miesiqcach jest
najwigksze ryzyko zagrohone zdrowia, ale warto pomySle6 o zwigkszeniu
Srodk6w na ten cel.
Pani Dziemianiuk zaproponowala o prrygotowanie radnym zestawienia koszt6w
w skali roku na ten cel. Przed uchwaleniem bud2etu na kolejny rok, tak aby radni
mogli zabezpiecryt Srodki w bud2ecie.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania prryjgty zostal 13 glosami za, prry l3 osobach obecnych,
jako Uchwala Nr XIIU67I2025
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.8. Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na wynajgcie lokali
uirytkowych.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w SuraZu Pani Teresa Poniriska stwierdzila, iZ
powylszy projekt uchwaly byl omawiany na spotkaniach komisji.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pyaniem,w mriyzkuzczym radni musz4 podj4i
tg uchwalg?
Burmistrz Sura2a Pan Henryk Lapifski stwierdzil, i2 ze wzglgdl na trwaj4cy
remont budynku Urzgdu w niekt6rych lokalach wynajmowanych zmienil sig
metra? i usytuowanie lokalu. Nalezy tg kwestie uregulowa6 uchwalq
przygotowan? na dzisiejsze obrady sesji.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
Wwynikuglosowania przyjgty zostal13 glosami za, prry 13 osobachobecnych,
ako Uchwala Nr XIIU68/2025
lwykaz imienny glosowania w zal4czeniu/

Pkt.9. Przedlo2enie informacji dotyczqcej corocznej analizy stanu
gospodarki odpadami komunalnymi, zgodnie z ustawq z dnia 13 wrzeSnia
1996r. o utrzymaniu crysto5ci i porz4dku w gminach.

Burmistrz Sura2a Pan Henryk tr apiriski przedloiryl powy2sz4 informacjg.
Pan Bibulowiczzttr6cil sig z pytaniem, czy s1planowane kontrole?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ odbyty sig w tamtym roku kontrole posiadanych
kompostownik6w, otaz cykliczne kontrole pojemnik6w na odpady komunalne
prowadzone przezftmg odbierajqca z terenu gminy odpady i te kontrole bgdq co
jaki5 czas powtarzane.
Pani Jurczak zwr6cila sig z pytaniem, czy podjgto kroki w stosunku do dtu2nik6w
zalegaj4cych z platnoSciami za odbi6r odpad6w komunalnych? Czy nadal gmina
bgdzie do nich dokladad?

j
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Pan Burmistrz stwierdzil, iZ w stosunku do dtuZnik6w podjgto kroki Sciqgnigcia
zaleglo5ci, jednak sytuacja jest utrudniona, gdyl sq to osoby nie posiadajqce
maj4tku, dochod6w.
Pani Dziemianiuk stwierdzila,iZzpowy2szej informacji wynika, 2e odroku2024
iloS6 odpad6w zmieszanych ulegla zwigkszeniu o 12 }dt. Natomiast ilo66
odpad6w zbieranych selektywnie ulegla zrnniejszeniu, praktycznie o taka sama
iloi(,. Oznacza to, 2e nie wszyscy mieszkaricy gminy segregujq odpady.
Gospodarka odpadowa ma d4SC do zwigkszenia segregacji odpad6w, gdy7to ma
*pty* na wskalniki, kt6re musi osi4gnq6 gmina. Nie osi4gaj4c wskaznik6w
poziomu recyklingu odpad6w Gmina Sura2 ponosi kary finansowe. Obci4zono
gming karq zarck2l2l i prawdopodobnie za nastgpne lata, te2 zostanie nalo2ona
kara, gdyZ nie osi4gnigto wskaZnik6w. Wnioskowala radna, aby uSwiadamia6
mieszkaric6w o prowadzeniu prawidlowej selekcji odpad6w. Wykorrystujqc do
edukacji strony internetowe, a zacz4t,jlL naleZy od edukacji dzieci imlodzieiry
w szkolach.
Pan Owczarczuk zaproponowal, aby segregacjg odpad6w zaczqi od siebie
poczynajqc od punktu selektywnego w Sura2u. WczeSniej radni wnioskowali, aby
zakupi(, odpowiednie w to miejsce kontenery do skladowania odpad6w
selektywnych.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 aby osi4gnqt 60 % recyklingu, to naleiry prawie
wszystkie odpady segregowad, caloS6 prowadzonej segregacji nie nadaje sig
w caloSci do recyklingu i nie osiqgnigcie tych poziom6w recykling6w naklada na
gming kary finansowe. Stqd moja proSba do mieszkaric6w o skrupulatn4
segregacj g odpad6w komunalnych.
Pan Marciszewski zaproponowal sprzedaZ starych kontener6w na punkcie
selektywnym w Sura2u, a w to miejsce zakup nowych kontener6w na
poszczeg6lne frakcj e odpad6w.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 obecne kontenery s4 czgSciowo zapelnione
i zanarznigte po zimie, musimy je opr62ni6 i w6wczas moZemy je zezlomowal.
Pani Przewodnicz4ca Rady zaproponowala, aby na punkcie selektywnym ustalii
konkretny dzie;h przyjgt, tak aby pracownik byl tam dostgpny przez caly dzieh.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 Sroda jest dniem prryjgl na punkcie selektywnym,
po wcze6niejszym zgloszeniu osobistym lub telefonicmym w Urzgdzie jest
mo2liwo56 przywiezienia do punktu w innym terminie.
Mieszkanka Zaxyk zwr6cila sig z pytaniem , dlaczego od j ednego gospodarstwa
mo2na tylko przywie66 jeden komplet an\tych opon, skoro w gospodarstwie s4
prrynajmniej dwa samochody? Gdzie wczeSniej nie bylo ograniczeri, co do iloSci
opon.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 wczeSniej byly prrypadki, Ze od jednego
gospodarstwa wystawiano, u2 po 20 szt. opon. Zarzucano, Ze zwohono je z innych
gmin. Chc4c unikn46 takiej sytuacji ogranicryliSmy do konkretnej ilo5ci.
Przyjmowanie wigkszej iloSci opon bg&ie skutkowato ruraczrrym zwigkszeniem
optat dla kuZdego mieszkarica gminy.
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Pan Litwiriczuk stwierdzil, i2 mieszkaricy i tak ponoszq dodatkowe koszty, bo
sami muszq dostarcryt opony do punktu selektywnego.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w prrypadku jak radni umi14, Ze wracamy do
poprzednich zasad odbioru opon, to od nastgpnego roku bgdzie mo2na to zmieni6.

Pkt. 10. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wsp5lpracy Gminy
Sura2 z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami
prowadzqcymi dzialalnoS6 poirytku publicznego za 2024r.

Sprawozdanie bylo omawiane na spotkaniach komisji.

Pkt.ll. Przyjgcie protokolu obrad z X sesji Rady Miejskiej w Suraiu.

Do protokolu nie zostaly wniesione uwagi i zxtrzeilenia. W zwiqzku
z powylszym Przewodniczqca Rady zglosila wniosek o przyjgcie Protokolu Nr
xlJl202s.
Protokol Nr XII/2025 przyjgty zostal 13 glosami za,przy 13 osobach obecnych.

lwykaz imienny glosowania w zalqczentu/

Pkt.12. Informacja Burmistrza Sura2a z podjgtych dzialalfi migdzy sesjami.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr apiriski przedstawil informacjg z podjgtych
dzialah miqdzy sesjami, tj.:

- spotkanie z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Srodowiska w Biatymstoku
w spotkaniu udnal wzigly: Przewodnicz4ca Rady, Przewodriczqcy Komisji,
przedstawiciel wsp6lnoty Grqdek w SuraZu w sprawie ewentualnego
zagospodarowania terenu wsp6lnoty,
- :odzial w spotkaniu organizacyjnym dotycz4cy Festynu Grodzisko,
- spotkanie z zainteresowanym zakupem dzialki nr 22511 (vyrobisko przed
Sura2em od strony tr-ap,

- udzial w cotygodniowych spotkaniach z wykonawcami modemizacji budynku
Urzgdu Miejskiego w Sura2u i Swietlicy w Kowalach,
- udzial w trzy dniowym szkoleniu dotyczqcym zarz4dzania kryzysowego
i ochrony ludno5ci,
- udzial w pokazie masryn do koszenia i wycinki zaYrzaczeh pobocry dr6g,
- tdzial w spotkaniu z dnetmi z okazji Dnia Czytelnictwa,
- podpisanie wstgpnej umowy dotyczqcej projelctu Pisa-Narew,
- spotkanie z przedstawicielami Poczty Polskiej w sprawie zmiany jej lokalizacji,
- lodzial w apelu w szkole podstawowej z okazji Dni,a Ziemi i z okazji uchwalenia
Konstytucji 3 Maja.

Pkt.13. i14.Zapylana i wolne wnioski. Sprawy r62ne.

Pan Litwiiczuk wystqpil o przedstawienie informacji o kosztach poniesionych na

kupno, remont autokaru szkolnego oraz jego sprzedairy .
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Pan Burmistrz stwierdzil, iZ autokar szkolny zostal zakupiony za 60 tys. zl.,
sprzedany zostal za kwotg 3l tys. zl. koszt poniesionych wszystkich remont6w

wyni6sl ok. 30 tys. zl.
Pan Litwiriczuk stwierdzil, i2 montuj4c ledowe lampy oSwietleniowe mamy
w gminie oszczEdnoSci, wigc proszg o wydluZenie oSwietlenia do godz. 24N.

Pan Burmistrz zaproponowal, aby wszyscy radni zajgli w tym temacie stanowisko
po przez glosowanie. Stwierdzil, i2 faktura za styczefi, gdzie w okresie

Swiqtecmym oSwietlenie uliczne bylo wl4czone cal4 noc, to ntirycie energii za

jeden miesi4c wynioslo 40% og6lnego zuzycia za caly rok. Oszczgdno6ci przy
tym obecnym oSwietleniu ledowym s4 jedynie na iloSci an7fich kilowat, tylko
2e cena energii w migdry czasie znacnrie wzrosla.
Radni nie zajgli stanowiska.

Pan Kubaj wnioskowal o wykonanie nowych lub naprawg schod6w ta G6rze
Kr6lowej Bony w Sura2u, jeszcze przed zaplanowanym festynem.

Pani Magdalena Owczarczuk mtr6cila sig z pytaniem, jak wyglqda sytuacja ze

Swietlic4 w Zawykach i kiedy rozpocznie sig jej remont?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 mamy nadziejg,2e w maju rozpoczrie sig jej remont,

a na chwilg obecn4 czekamy na pozwolenie na odstgpstwo od warunk6w
zabudowy z Ministerstwa.
Pan Owczarczuk wnioskowal o zgloszenie do wykonawcy drogi o poprawienie

i uzupelnienie wyrwy przy poboczu nawierzchni drogi powiatowel Zawykt,
Zawyki-Ferma.
Pan Litwriczuk wnioskowal o wyr6wnanie dr6g gminnych.

Pkt.15. Zakofrczenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Pani Teresa Ponifska podzigkowala za ludzial
w obradach i zamknEla obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Godzina zakoiczenia obrad I 4r5

Na tym protokol zakofczono.

Przewodnicz4cy Rady Miej skiej

Protokolowala: S. Filipczuk
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Krzysztof Bibulowicz, Jurita Dziemianiuh pawer Jaroszko, Anna Jurczah slawomir Kubaj, pawel Litwiiczuk
ilffi|Jff:::?*lJustyna 

Moisak, Boso"n o*;i;i,k,'vr"!-oii"n, o,n".arczuk rei,esa po-ni,i.[u, ann"

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: przyjqcie porzqdku obrad.

ZA: 13, PRZECTW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GLOSU: O, N|EOBECN|: 2

Wyniki imienne:

zA (13)

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.O4.ZO2S, 't3:14:48

5.05.2025 lWygenerowano za pofioce app.esesja.pl, S.tona 1 z 1
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Wyniki gfosowania

Glosowano w sprawie: projekt uchwaly w sprawie zmiany w bud2ecie
gminy na2O25r.

Wyniki imienne:

zA 03)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk pawel Jaroszko, Anna Jurczah Slawomir Kubaj, pawel Litwiiczuk
Marek M€rciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczuk, Magdarena owczarczuk, Ter'""" poni,i"[", mn"
Wilenta, Teresa Zimnoch

PRzEctw (0)

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE: 0, BRAK GLOSU: O, N|EOBECN|: 2

WSTRZYMUJE StE (0)

BRAK GLOSU (O)

NTE0BECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, 1317 :57

5.05-2025 lWygenercwano za pomocQ app.esesja.pl, 9.rona 1 z 1
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Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sura2 na lata2OZS-2O29.

ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE St[: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECN|: 2

Wvniki imienne:

zA ('t2)
Krzysaof Blbulowicz, Julita DziemianiuK Pawet Jaroszko, Anna Jurczak Slawomir Kubaj, pawel Litwidczuk,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Magdalena Owczarczuk, Teresa poni6ska, Anna \iliilenta, Teresa Zimnoch

PRzECtW (0)

WSTRZYMUJE SIE (1)
Bogdan Owczarczuk

BRAK GLOSU (0)

NTEOBEcNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, 13:19:25

5.05.2025 lWygenerowano za pomocQ app.esesja-pl, S.tr,ona 1 z 1

Wyniki glosowania



tl

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: projekt
sprawie przyjqcia programu op
zapobiegania bezdomno6ci zw

uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w
ieki nad zwierzqtami bezdbmnymi traz
ierzqt na terenie Gminy Sura2 w 2OZi;

Krzysztof Biburowicz, Jurita Dziemianiuk, pawet Jaroszko, Anna Jurczak, srawomir Kubaj, pawet Litwi6czuk
#i::iJrT:'"'#*lJustvna Mojsa( B,isd;i,*;.-,""^;fiiffiln, o*".urczu( reresa poni6ska, Anna

zA: 13, PRZECTW: 0, WSTRZYMUJE StE:0, BRAK GLOSU: 0, N|EOBECN|:2

Wvniki imienne:

zA (i 3)

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (0)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia : 30.04.2025, 13:21 :1 6

5.05.2025 lWygenerowano za pomocQ app.esesja.pl, Sttona 1 z 1
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia oceny
zasob6w pomocy spolecznej w Gminie Sura2 za rok2024.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE:0, BRAK GLOSU:0, N|EOBECN|: 2

Wvniki imienne:

zA (13)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slawomir Kubaj, pawel Litwiriczu(
Marek M,arciszewski, Justyna MojsaI Bogdan owczarczuk, Magdalena owczarczuk, Te;sa poni6ska, Anna
Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECIW (O)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBEcNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, 1g:ZZ:47
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e

Wyniki glosowania

Wyniki imienne:

zA (13)
Krzysztof Bibulowicz, Julila Dziemianiuk Pawel Jaroszko, Anna Jurczah Slawomir Kubaj, pawel Litwifczuk,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczuk, Magdalena owczarczuk reresa poniiska, Anna
Wilenta, Teresa Zimnoch

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia programu
oslonowego na rok 2025 ,,Korpus Wsparcia Senior6w w Gminie Sura2,,

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE: o, BRAK GLOSU:0, N|EOBECN|: 2

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (0)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, l3:30:3S
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+

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na
wynajgcie lokali u2ytkowych.

ZA: '13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GLOSU: 0, N|EOBECN|:2

Wyniki imienne:

zA (13)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Pawel Jaroszko, Anna Jurczak Slawomir Kubaj, pawel Litwifczuk,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczuk, Magdalena owczarczuk, Terlsa poni6ska, Anna
Wilenla, Teresa Zimnoch

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, 13:33:46
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Wyniki gtosowania

Glosowano w sprawie: Przyjqcie protokolu obrad z Xll sesji Rady Miejskiej
w Sura2u.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEoBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (13)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slawomir Kubaj, Pawel Litwifczul!
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan Owczarczuh Magdalena Owczarczuk, Teresa Poni6ska, Anna
Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZEcrw (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (o)

NTEOBECNT (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda, Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 30.04.2025, 13:57:1 1
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